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ieszkaricy Michelina narzekajq na trudne warunki lokalowe osiedlowej
pizychodni, gdzie jest ciasno a czas oczekiwania na wizyte u lekarza dochodzi do
tygodnia. Wobec powyiszego, proszq o zwiqkszenie obsady personelu lekarskiego, oraz
obslugi chorych. Ponadto zdaniem mieszkaric6w i innych, konieczna jest rozbudowa
przychodni by poprawid warunki pracy personelu medycznego. Proszq Pana
prezydenta o informacjq jakie s4 plany Miasta Gminy Wloclawek w tym wainym
problemie miejscowej spoleczno6ci.

2/ Mieszkar{cy osiedla Poludnie pytaj+ czy w projektowanej przebudowie
ulicyKaliskiej jest zaplanowane - postulowane przez nich bezpieczne przej6cie dla
pieszych, pomiqdzy,,stokrotkq" a klinikq rehabilitacji niedaleko pobliskiego
przystanku MPK.
Budowa tego przej5cia bylaby dobrym rozwiqzaniem, zwlaszcza dla ostib starszych i
niepelnosprawnych, korzystajqcych z o6rodka rehabilitacji.
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